

2024 MOVE TOGETHER 工作坊 - 條款及細則

- MOVE TOGETHER 工作坊 (下稱工作坊)將於 2024 年 7 月 19 日起開始登記報名至額滿即止。LIVE+會員需親臨 2/F LIVE+服務處登記，並以現金繳付 HK\$200 及換領工作坊入場證：
 - 換領地點：2 樓 LIVE+服務處 (近 265 號舖)
 - 換領日期及時間：19/7/2024 起至額滿即止 (11am – 8pm)
- 工作坊登記名額有限，先到先得，額滿即止。報名及滿額情況需於 2/F LIVE+服務處查詢，而不會於網上公佈。工作坊以廣東話授課。
- 每個工作坊均設有人數限制。參加者必須符合工作坊建議年齡及登記要求，詳情請參閱條款細則後的「工作坊詳情」。
- 每張工作坊入場證背頁均詳細列明該工作坊注意事項、條款及細則，參加者參與是次活動即等同接受和同意所有條款及細則。
- 參加者必須持有效入場證入場；每張入場證可供最多一位 LIVE+會員入場 (lululemon 雙人瑜伽班及 lululemon 親子瑜伽班除外)。
- 每張 lululemon 雙人瑜伽班及 lululemon 親子瑜伽班的入場證可供最多一位 LIVE+會員及一位賓客入場。
- 入場時，現場工作人員將收回入場證之收條以確認會員出席。太古城中心將於 **2024 年 9 月 14 日或之前向每位出席活動的 LIVE+會員送出 HK\$100 太古城中心商場電子禮券 2 張(價值：HK\$200) 及 MOVIE MOVIE Cityplaza 電影電子贈券乙張**。有關獎賞將會存入合資格會員帳戶；未有出席的 LIVE+會員將不可獲享此獎賞，亦將不獲退回已繳付金額。
- 已成功登記之工作坊不可作退款及退換。如在工作坊開始前遇惡劣天氣或不可預測的情況，最新安排將另行公佈。
- 入場名額不可兌換現金或其他貨品。
- 恕不接受影印本及有任何損毀或塗改之入場證。如遺失此入場證，將不獲補發及不獲參加此活動，會員亦將不獲退回報名費。
- 活動如受天氣或其他因素影響，太古城中心有權更改、調整、延期或終止活動，而毋須作出其他安排或給予參加活動的人士任何補償。若太古城中心終止或取消活動，已收取的報名費將以現金方式發還予已繳交報名費的 LIVE+會員。
- 報名期間參加者所提交之個人資料只作登記用途，並須確保所有填寫資料均為真實、完整及正確。如有不實資料，太古地產管理有限公司有權取消其參加資格而無須事先通知。
- 已成功登記之工作坊不可更改。
- 所有參加者必須在工作坊開始前至少 15 分鐘到達場地，並於入場前出示相應之工作坊入場證。若參加者無法出示上述所須資料作認證用，太古地產管理有限公司將有權拒絕參加者參加工作坊。
- 工作坊不設候補名單。如參加者在工作坊開始 15 分鐘後仍然缺席，將不能參與該次工作坊，並不設後補安排。
- 對於工作坊所提供之課堂附件質量，太古地產管理有限公司毋須負上任何責任。
- 太古地產管理有限公司有權取消或更改工作坊之場次、入場人數、條款及細則而無須另行通知。若太古城中心終止或取消活動，已收取的報名費將以現金方式發還予已繳交報名費的 LIVE+會員。
- 所有參加者必須跟從在場導師、太古地產管理有限公司與參與商戶在場職員及工作人員之指示。如有任何參加者干擾工作坊進行、作出不當行為或危及他人安全，太古地產管理有限公司與參與商戶保留隨時取消有關參加者之參加資格之權利。
- 參加者須自行保管其個人財物，太古地產管理有限公司與參與商戶無須為參加者之財物損壞或損失負責。

20. 參加者均自願參加是次活動。太古地產管理有限公司與參與商戶不會就參加者參加工作坊或使用相關設施後可能遭受或導致的任何損失或損害（包括但不限於直接、間接或後果性損失）、人身傷害、身體受傷或死亡負責，亦無須作出賠償或任何法律責任。
21. 參加者一經遞交報名表格，即被視為明白，接受及願意遵守太古地產管理有限公司之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況，或任何不誠實及/或造假行為，太古地產管理有限公司保留即時取消有關參加者之參加資格之權利而不另作通知。
22. 個人資料收集只供太古城中心推廣部作確認登記，入場及資料核實用途，所有資料會絕對保密。
23. 除本上述之條款及細則，本活動同時受 LIVE+會員計劃條款及細則、Taikoo Place 會員計劃條款及細則、工作坊入場證後之注意事項、條款及細則約束。請參閱場內宣傳品或瀏覽 www.cityplaza.com。
24. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司將保留最終決定權，而有關決定將為最終定論並具約束力。
25. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。太古地產管理有限公司有權不時更新及修改條款及細則而不另行事先通知。

2024 MOVE TOGETHER 工作坊詳情

工作坊名稱	每節名額	建議年齡	參加者獨家優惠*	
			獨家優惠	條款及細則
ASICS 跑步運動	40	18 歲或以上	<ul style="list-style-type: none"> 免費活動 T-Shirt 乙件 工作坊當日憑工作坊入場證可獲 7 折店內購物優惠 	<ul style="list-style-type: none"> 僅適用於 ASICS Cityplaza 店舖。 只適用於 2024 年 8 月 15 日使用。 只適用於正價產品，不包括固定價格商品和聯名系列。 每次購物最多可使用本優惠購買 HK\$3,000 的正價商品。 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。
adidas Runners Hong Kong – City Night Run	20		<ul style="list-style-type: none"> 工作坊當日憑工作坊入場證可享指定正價貨品 8 折優惠 	<ul style="list-style-type: none"> 指定店舖：太古城中心地下 018A 號舖 受制於本條款及細則，MOVE TOGETHER adidas Runners Hong Kong – City Night Run 的參加者（“該參加者”）及 AR 會員（“該會員”）於 2024 年 8 月 21 日（“活動日期”）於指定店舖購買可享以下優惠： <ul style="list-style-type: none"> (a) 該參加者：在結帳時向店員出示 adidas Runners Hong Kong – City Night Run 入場券後購買指定正價貨品享有 8 折優惠； (b) 該會員：在結帳時向店員出示 AR APP 以證明已參與 adidas Runners Hong Kong – City Night Run 後購買指定正價貨品享有 8 折優惠。 此優惠適用於指定正價貨品（特別版及指定系列貨品除外）。 所有使用該優惠購買而沒有質量問題的貨品，恕不接受訂單取消、退換及退款。 此優惠不可與其他優惠同時使用。 折後價格將以四捨五入方式調整至最接近之整數（如適用）。 此優惠不可用於購買轉售產品。如果發現任何可疑的轉售或買賣活動，adidas 保留拒絕或取消任何訂單的權利。 adidas 有權隨時更改上述條款，恕不另行通知。 如有任何爭議，adidas 將保留最終決定權。 如本條款及細則的英文版本與中文版本有任何不一致或含糊之處，概以英文版本為準。

Columbia Omni Max 越野山行體驗日	20		• 正價貨品 9 折電子優惠券	• 優惠至 2024 年 9 月 30 日
			• 免費 1L 戶外水樽一個	• 完成活動後，將獲禮品換領券 • 換領期至 2024 年 8 月 25 日
lululemon 親子瑜伽	8 組 (每組 2 人)	兒童參加者建議年齡為 5-12 歲	/	/
lululemon 雙人瑜伽	8 組 (每組 2 人)	18 歲或以上		
lululemon Stick Mobility for Hip 髖關節靈活性訓練	16			
lululemon Stick Mobility for Shoulder 肩關節靈活性訓練	16			
lululemon 開心 x 開髖 正念流瑜伽	16			
Go Wild X 山人勿近: 不丹徒步及露營分享	10		• 指定品牌正價貨品 9 折電子優惠券	• 優惠至 2024.10.31
			• 免費戶外圍巾一個	• 完成活動後, 將獲禮品換領券 • 換領期至 2024. 9. 8
JOMO 1:2 全方位肌力與力量訓練	2		• 工作坊當日憑工作坊入場證可獲免費指定飲品乙杯 • 工作坊當日憑工作坊入場證可以優惠價 HK\$750 報讀恆常課程	/
新冰體驗日兒童班 (3-6 歲)	8	3-6 歲	• 工作坊當日憑工作坊入場證可以 95 折報讀溜冰恆常課程	• 條款及細則請參閱優惠券背面
新冰體驗日兒童班(7-12 歲)	8	7-12 歲		
新冰體驗日 (成人班)	8	18 歲或以上		
*有關商戶所提供之參加者獨家優惠詳盡條款及細則，請向參與商戶職員聯絡。如有任何爭議，參與商戶將保留最終之決定權。				

2024 "MOVE TOGETHER" Workshop Terms & Conditions

1. The registration for MOVE TOGETHER workshops will take place from 19 July 2024 until quotas full. LIVE+ member can register for entry quota by visiting 2/F LIVE+ Concierge in person to pay HK\$200 in cash and redeem the entry ticket;
 - i. Redemption Venue: 2/F LIVE+ Concierge (Near Shop 265)
 - ii. Redemption Date & Time: 19/7/2024 until quotas full (11am – 8pm)
2. Registrations are on a first-come, first-served basis while quotas full. The availability will not be announced on the website, please visit 2/F LIVE+ Concierge for the latest updates and registration. Workshop will be conducted in Cantonese.
3. A quota is set for each workshop, and participants must fulfill below suggested age and registration requirements. For details, please refer to the table "Workshop Details" at the back of this terms & conditions.
4. The back page of each workshop entry ticket shall contain comprehensive details outlining the workshop's notices, terms, and conditions. By participating in this activity, participants are deemed to fully acknowledge, accept, and consent to all the aforementioned terms and conditions.
5. Participants must present valid entry ticket to participate in the event. Each ticket allows entry for one ticketing-holding member at maximum, except lululemon Couple Yoga & lululemon Family Yoga.
6. Each workshop entry ticket for lululemon Couple Yoga & lululemon Family Yoga is available for ONE LIVE+ member and ONE guest at maximum.
7. During admission, onsite staff will confirm member's attendance by collecting the acknowledgement slip of the entry ticket. **On or before 14 September 2024, TWO HK\$100 Cityplaza mall e-Voucher (valued: HK\$200) and ONE MOViE MOViE Cityplaza Complimentary e-Ticket will be awarded to each LIVE+ member who attended the event.** The rewards will be credited to the eligible members' account. LIVE+ Members who does not attend the event will not be entitled for this reward and all amounts paid will not be refunded.
8. The registered workshop session is non-refundable and non-exchangeable. In case of inclement weather or unforeseeable circumstances before the registered session starts, further arrangements will be announced separately.
9. Registration for the event cannot be exchanged for cash or other products.
10. Photocopied, damaged, or defaced entry tickets will not be accepted. If this entry ticket is lost or misplaced, it will not be replaced, and the member will not be allowed to take part in the event nor refund the registration fee.
11. If the Event is suddenly affected by weather or other unforeseeable circumstances, Cityplaza is entitled to amend, vary, postpone, or terminate the Event without other arrangements or compensation to participants. Should Cityplaza terminate or cancel the event, the paid registration fee will be refunded to affected LIVE+ Members in cash.
12. To register for workshop, participants are required to submit all mandatory personal data. Participants are responsible for ensuring the information they provide is true, complete and accurate. Swire Properties Management Limited reserves the right to disqualify any registered participant without prior notice due to inaccurate or incomplete information.
13. The registered workshop cannot be changed to another workshop type.

14. All participants must arrive at the venue at least 15 minutes before the session commences and present the workshop entry ticket. Late-comers might not be allowed in and no make-up workshop will be arranged. Swire Properties Management Limited reserves the right to refuse entry if any participant cannot provide the required information for verification purposes.
15. There is no waiting list arrangement. If any registered participant does not show up within 15 minutes of the scheduled start time, his/her quota will be cancelled automatically with no make-up workshop will be arranged.
16. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any matters in relation to the quality of the workshop material packs.
17. Swire Properties Management Limited reserves the right to cancel and reschedule the workshops or amend the terms and conditions at any time without prior notice to participants. Should Cityplaza terminate or cancel the event, the paid registration fee will be refunded to affected LIVE+ Members in cash.
18. All participants must follow on-site instructions given by the instructors, staff and helpers provided by Swire Properties Management Limited. If any participants disturb the workshop, misbehave or endanger the safety of others, Swire Properties Management Limited reserves the right to deny their participation in the workshop.
19. Participants are responsible for ensuring the safety of their personal belongings. Swire Properties Management Limited are not liable for any loss of or damage to participants' belongings.
20. All participation in the workshops is on a voluntary basis. Swire Properties Management Limited and the participated tenants will not be liable and held responsibility for any loss or damage (including, but not limited to, direct, indirect or consequential losses), damage, bodily or physical injury, harm, or death that may be caused by, arise, result from, or be attributable to the participation in any of the workshops & the relevant equipment.
21. Upon successful registration, participants acknowledge that they have understood, accepted and are willing to comply with the terms and conditions from Swire Properties Management Limited. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit activity, Swire Properties Management Limited reserves the right to deny their participation in the session without prior notice.
22. Personal data collected from Swire Properties Management Limited will only be used for registration confirmation, admission and verification purposes. All information will be kept highly confidential.
23. In case of disputes, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final and conclusively binding.
24. On top of these Terms and Conditions, this workshop is also subject to the LIVE+ Membership Programme Terms and Conditions, Taikoo Place Membership Programme Terms and Conditions and the terms and conditions at the back of each workshop entry tickets. Please refer to the related in-mall marketing collaterals or visit www.cityplaza.com for more details
25. In case of discrepancy or inconsistency between English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail. Swire Properties Management Limited reserves the right to update and amend the Terms and Conditions at any time, without prior notice.

2024 MOVE TOGETHER Workshop Details

Workshop Name	Quota per session	Suggested age	Exclusive offers to participants*	
			Exclusive offers	Terms & Conditions
ASICS Community Run	40	18 or above	<ul style="list-style-type: none"> • Free designated ASICS T-Shirt • 30% off in-shop shopping discount on workshop day upon presenting the workshop entry ticket 	<ul style="list-style-type: none"> • This offer is only valid at ASICS Cityplaza store. • This offer is only valid on 15 Aug 2024 and will be invalid after the event date. • This offer is applicable to regular-priced products only, excluding fixed price items and collaboration. • Each offer can be used for a purchase of maximum HK\$3,000 of regular-priced items only at each transaction.
adidas Runners Hong Kong – City Night Run	20		<ul style="list-style-type: none"> • 20% off for selected full price products on the event day at the adidas Cityplaza Store upon presentation of workshop entry ticket 	<ul style="list-style-type: none"> • Specified Store: Shop 018A, G/F, Cityplaza, 18 Tai Koo Shing Rd, Quarry Bay • On 21 August 2024 (“Event Day”), participants of MOVE TOGETHER - adidas Runners Hong Kong – City Night Run (“Participants”) and adidas Runners members (“Members”) may enjoy the following promotions at the Specified Store, subject to the terms and conditions herein: <ul style="list-style-type: none"> • Participants: 20% discount on selected fixed-price products on the Event Day upon presentation of an entry ticket for adidas Runners Hong Kong – City Night Run upon checkout; • Members: 20% discount on selected fixed-price products on the Event Day upon presentation of the adidas Runners APP showing the participation in adidas Runners Hong Kong – City Night Run upon checkout. • This promotion does not apply to accessories, socks, special or limited-edition products and selected ranges of products. • No exchanges or refunds are allowed for all items purchased using this promotion which does not have any quality problems.

				<ul style="list-style-type: none"> • This promotion cannot be used in conjunction with other promotions or discounts. • The discounted price shall be rounded off to the nearest 50 cents. • This promotion cannot be used to purchase products for resale. adidas reserves the right to refuse or cancel any order if any suspected resale activities are found. • adidas reserves the right to amend these terms and conditions without notice. • In case of any disputes, adidas reserves the right of final decision. • If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version of these terms and conditions, the English version shall prevail.
Columbia Omni Max Trial Workshop	20		<ul style="list-style-type: none"> • 10% off Discount E-Coupon 	<ul style="list-style-type: none"> • valid for regular-priced items e-coupon • validity till 2024.9.30
			<ul style="list-style-type: none"> • Free 1L outdoor waterbottle 	<ul style="list-style-type: none"> • Gift Redemption coupon will be offered after completion of activity on event day • Redemption validity till 2024.8.25
lululemon Couple Yoga	8 groups (2 per group)		/	/
lululemon Family Yoga	8 groups (2 per group)	Suggested age for kids are 5-12		
lululemon Stick Mobility for Hip	16	/		
lululemon Stick Mobility for Shoulder	16			
lululemon Hips & Heart Opening Mindful Flow	16			
Go Wild x bewarethemountainman : Bhutan Trekking & Camping Experience	10		<ul style="list-style-type: none"> • 10% off Discount E-Coupon 	<ul style="list-style-type: none"> • valid for regular-priced items of selected brands • validity till 2024.10.31
			<ul style="list-style-type: none"> • Free P.A.C. Gaitie 	<ul style="list-style-type: none"> • Gift Redemption coupon will be offered after completion of activity on event day • Redemption validity till 2024.9.8

JOMO 1:2 Strength & Functional Training	2	18 or above	<ul style="list-style-type: none"> • A cup of free designated beverage on the campaign day upon presenting the workshop entry ticket • Discounted price (HK\$750) for regular course registration on the event day upon presenting the workshop entry ticket 	/
Rookie Experience Day Kids Session (Kids aged 3-6 only)	8	3-6	<ul style="list-style-type: none"> • 5% off discount coupon for regular course registration 	<ul style="list-style-type: none"> • For terms & conditions, please refer to the back of the coupon
Rookie Experience Day Kids Session (Kids aged 7-12 only)	8	7-12		
Rookie Experience Day (Adult only)	8	18 or above		
*Regarding the detailed terms & conditions of the exclusive offer to participants offered by merchants, please contact the participating merchants for details. In the case of any dispute, the participating merchants reserve the final rights of decision.				